
Styrelsemöte i samfällighetsföreningen Solvärme den 29 maj 2024
Mötet hölls hos Daniel Glifberg
Protokoll #4   2024
Närvarande: Frånvarande:
Daniel Glifberg, ordf S104 Adam Hellström, kassör S116
Jan-Erik Modig S23
Johan Broman S96
Johan Ekstrand S100
Sam Gadeborg S82
Kjell Jansson S37
Åse Lodenius S24

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Daniel Glifberg.

§2 Val av sekreterare och justerare
Jan-Erik Modig valdes som sekreterare för mötet och Johan Ekstrand som justerare.

§3 Genomgång av föregående mötesprotokoll och årsstämmoprotokoll
Fortfarande aktuella frågor gäller enkätundersökningen (gällande golvvärme), fjärrvärmecentralen 
(renoveringsbehov) och startande av arbetsgrupp för värmekostnaderna (effektivisering).

§4 Kontaktmannarapporter och inkommen epost
Inget har inkommet som påkallat åtgärd.

§5 Ekonomi
Överlämning av ekonomihanteringen är på gång mellan tidigare och nuvarande kassör. Ekonomisk 
rapport tas upp på nästa styrelsemöte.

§6 Underhållsplan och övriga frågor
 Enkätundersökningens resultat ska sammanställas senare i år. Kjell Jansson kontaktar vår 

förre ordförande, Johan Hillergren, om inkomna svar.
 Fjärrvärmecentralens renoveringsbehov ska diskuteras igen i höst. Sam Gadeborg förfogar 

över vårt förfrågningsunderlag och en preliminär inkommen offert. Sam ska tillsammans 
med Daniel och Johan B kontakta flera lämpliga entreprenörer och höra om anbudsintresse.

 Effektivisering av värmekostnaderna. Kjell informerade om att arbetsgruppen som fick form 
under och efter årsstämman kommer ha sitt första möte den 30 maj.

§7 Nästa styrelsemöte
Onsdag 28 augusti 20:00 (flyttades till onsdag 4 september)

Vid protokollet: Justerare:

Jan-Erik Modig Johan Ekstrand


